
 

Kommunstyrelsen 

 

Protokoll nr 14 fört vid kommunstyrelsens sammanträde onsdagen den 26 augusti 

2009 kl 15.30 - 16.00 

   

Justerat den 2 september 2009 Anslaget den 3 september 2009  

   

   

   

Sten Nordin Carin Jämtin Ulf Fridebäck 

  

Närvarande:  

  

Ordföranden Sten Nordin (m) 

1:e vice ordförande Carin Jämtin (s) 

  

Ledamöter Rolf Könberg (m) 

Cecilia Brinck (m) 

Marie Ljungberg Schött (m) 

Petter Lindfors (m) 

Regina Kevius (m) 

Roger Mogert (s) 

Emilia Hagberg (mp) 

Ann-Margarethe Livh (v) 

  

Tjänstgörande ersättare Ulf Fridebäck för Ann-Katrin Åslund (båda fp) 

Malte Sigemalm för Tomas Rudin (båda s) 

Mirja Räihä Järvinen för Teres Lindberg (båda s) 

  

Ej tjänstgörande ersättare Margareta Björk (m) 

Berthold Gustavsson (m) 

Daniel Valiollahi (m) 

Hanna Broberg (m) 

Ewa Samuelsson (kd) 

Per Ankersjö (c) 

Abdo Goriya (s) 

Stefan Nilsson (mp) 

  

Föredragande borgarråd Kristina Alvendal (m) 

Lotta Edholm (fp) 

Ulf Kristersson (m) 

 

Dessutom var stadsdirektör Irene Svenonius samt kanslichef Christian 

Rockberger närvarande. 
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§ 1  

Justering 

 

Förste vice ordföranden Carin Jämtin (s) och Ulf Fridebäck (fp) utsågs att 

tillsammans med ordföranden Sten Nordin (m) justera dagens protokoll. 

Justering äger rum onsdagen den 2 september 2009.  

 

 

§ 2  

Fyllnadsval av ersättare i styrelsen för stiftelsen Barnens Dag 

Val-PM 2009:5 

 

Kommunstyrelsen behandlade det tidigare bordlagda ärendet om val av ersättare 

i styrelsen för stiftelsen Barnens Dag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt att  

för tiden till och med 2009 utse Carita Stenbacka Tenezakis (v) som ersättare 

i styrelsen för stiftelsen Barnens Dag. 

 

 

§ 3  

Rapport över inkomna ärenden 

 

Rapporten över ärenden, remissyttranden m.m. som inkommit under tiden  

5/6 - 11/6 2009 anmäldes (bilaga 14:1).  

 

 

§ 4  

Utveckling av det personalekonomiska tänkandet och införa personal-

ekonomiska bokslut  

Motion 2008:83 

Dnr 209-2787/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Ann-Margarethe Livh (v) i vilken 

hon föreslår att kommunfullmäktige undersöker vilka erfarenheter som finns i 

staden av personalekonomiska bokslut och därefter tar ställning till möjligheten 

att införa sådana bokslut som ett led i stadens integrerade lednings- och styr-

system.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:130. 
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Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Jämtin (s) samt Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) 

yrkade bifall till socialdemokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemen-

samma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:130.  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

Motion (2008:83) av Ann-Margarethe Livh (v) om Utveckling av det 

personalekonomiska tänkandet och införa personalekonomiska bokslut anses 

besvarad med vad föredragande borgarrådet anfört. 

 

Reservation 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Malte Sigemalm och Mirja Räihä Järvinen 

(alla s), Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarrådet 

Jämtins, Emilia Hagbergs och borgarrådet Livhs gemensamma yrkande.  

 

 

§ 5  

Skälig levnadsnivå för elförbrukning 

Motion 2008:71 

Dnr 325-2415/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Karin Rågsjö (v) i vilken hon före-

slår att socialtjänstnämnden ska ges i uppdrag att se över riktlinjerna för ekono-

miskt bistånd till elkostnader.  

 

Borgarrådet Kristersson (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:124. 

 

Yrkanden  

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2009:124. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

Motion (2008:71) av Karin Rågsjö (v) om Skälig levnadsnivå för elförbruk-

ning avslås. 

 

Reservation 

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Särskilt uttalande 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Malte Sigemalm och Mirja Räihä Järvinen 

(alla s) och Emilia Hagberg (mp) hänvisade till socialdemokraternas och miljö-

partiets gemensamma särskilda uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas 

i utlåtande 2009:124. 

 

 

§ 6  

Rapport över inkomna ärenden 

 

Rapporten över ärenden, remissyttranden m.m. som inkommit under tiden  

12/6 - 13/8 2009 anmäldes (bilaga 14:2).  

 

 

§ 7  

Nya arrendeavtal mellan Stockholms kommun och koloniträdgårdar och 

fritidsträdgårdar inom kommunens gränser 

Dnr 109-2249/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om nya arrendeavtal mellan Stock-

holms kommun och koloniträdgårdar och fritidsträdgårdar inom kommunens 

gränser.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:115. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag. 

 

Borgarrådet Jämtin (s) samt Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) 

yrkade bifall till socialdemokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemen-

samma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:115. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

1. Avgiften för arrende för koloniträdgårdsföreningar fastställs till 5,50 

kronor per kvadratmeter och år från och med 1 oktober 2010. 

2. Avgiften för arrende för fritidsträdgårdsföreningar fastställs till 1,30 

kronor per kvadratmeter och år från och med 1 oktober 2010. 

3. Avgifterna för arrende av koloniträdgårdsföreningar och fritidsträdgårds-

föreningar uppräknas årligen med 100 procent av konsumentprisindex. 

4. Mallen för arrendeavtal för koloniträdgårdsföreningarna respektive 

fritidsträdgårdsföreningarna godkänns. 

5. Mallen för medlemsavtal mellan koloniträdgårdsföreningar respektive 

fritidsträdgårdsföreningar och deras medlemmar godkänns. 

6. Ordningsföreskrifter för koloniträdgårds- respektive fritidsträdgårds-

föreningarnas medlemmar godkänns. 

7. Arrendetiden fastställs till 25 år men avgälden omprövas vart femte år. 

8. Avtal tecknas med föreningarna, där de åläggs att underhålla och reparera 

stadens egendom samt teckna egna försäkringar för att klara dessa 

åtaganden. 

9. Stadsdelsnämnderna får i uppdrag att i samråd med kulturnämnden inven-

tera vilka byggnader inom koloniområdena som ska övertas av respektive 

koloniförening.  

10. Fastighetsnämnden får i uppdrag att förvalta de byggnader som är kvar i 

kommunens ägo.  

11. Trafik- och renhållningsnämnden får samordningsansvaret för koloniträd-

gårdsfrågorna och för samrådsorganet ”Forum för koloniträdgårdar”.  

12. Skriften ”Leve koloniträdgården” uppdateras genom att FSSK respektive 

staden delar på kostnaderna. 

13. Trafik- och renhållningsnämnden får i uppdrag att i samråd med stads-

delsnämnderna bevaka avtalen inför arrendetidens slut. 

14. Stadsdelsnämnderna får i uppdrag att bevaka arrendeavtalen som går ut 

2010 och säga upp avtalen för ändring av villkor. 

15. Kravet på att föreningarna ska vara medlemmar i FSSK upphör, då det 

strider mot föreningsfriheten. 

 

Reservation 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Malte Sigemalm och Mirja Räihä Järvinen 

(alla s), Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarrådet 

Jämtins, Emilia Hagbergs och borgarrådet Livhs gemensamma yrkande.  

 

 



Kommunstyrelsens protokoll nr 14  2009-08-26 

6 

§ 8  

Norra Djurgårdsstaden. Överenskommelse om exploatering inom detalj-

planen Norra 1, Norra Djurgårdsstaden, i stadsdelen Hjorthagen 
Inriktningsbeslut och genomförandebeslut 2  
Dnr 302-755/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett inriktningsbeslut och genomförandebeslut 2 

om exploatering inom detaljplanen Norra 1, Norra Djurgårdsstaden, i stadsdelen 

Hjorthagen. 

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:117. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2009:117. 

 

Borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2009:117.  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

1. Exploateringsnämnden medges rätt att fortsätta utredningsarbetet för 

exploatering av Norra Djurgårdsstaden. Utgifter upp till 50,0 miljoner 

kronor för utredningsarbetet får rymmas i nämndens befintliga 

investeringsbudget för 2009. 

2. Exploateringsnämnden ges i uppdrag att genomföra exploateringen i 

området Norra 1, Norra Djurgårdsstaden i stadsdelen Hjorthagen, 

omfattande investeringsutgifter om 313,0 miljoner kronor, vilket innebär 

en total investeringsram om 1 513,0 miljoner kronor och 

investeringsinkomster om 174,0 miljoner kronor. Investeringsutgifterna 

får rymmas i nämndens befintliga investeringsbudget för 2009. 

Finansiering för kommande år får beaktas i samband med budget för år 

2010. 

 

Reservationer 

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt yrkande. 
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Ersättaryttrande 

 

Per Ankersjö (c) hänvisade till sitt ersättaryttrande som redovisas i utlåtande 

2009:117.  

 

 

§ 9  

Ändringar i reglementet för fastighetsnämnden  

Dnr 661-883/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om ändringar i reglementet för fastig-

hetsnämnden.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:118. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Jämtin (s) samt Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) 

yrkade bifall till socialdemokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemen-

samma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:118.  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

Ändringar i reglemente för fastighetsnämnden, bilaga 2 till utlåtandet, 

godkänns. 

 

Reservation 

 

Borgarrådet Jämtin och Mogert samt Malte Sigemalm och Mirja Räihä Järvinen 

(alla s), Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarrådet 

Jämtins, Emilia Hagbergs och borgarrådet Livhs gemensamma yrkande.  

 

 

§ 10  

Försäljning av fastigheten Klassföreståndaren 1, Norrmalm, till Remulus 

Palantinen AB 
Hemställan från exploateringsnämnden 
Dnr 302-1103/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en hemställan från exploateringsnämnden om 

försäljning av fastigheten Klassföresåndaren 1, Norrmalm, till Remulus 

Palantinen AB. 

 



Kommunstyrelsens protokoll nr 14  2009-08-26 

8 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:119. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Jämtin (s) yrkade bifall till socialdemokraternas reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:119. 

 

Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2009:119. 

 

Borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2009:119. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

1. Köpeavtal mellan Stockholms stad och Remulus Palantinen AB om 

överlåtelse av fastigheten Klassföreståndaren 1 i Stockholms kommun om 

213,2 miljoner kronor godkänns. 

2. Protokollet i detta ärende förklaras omedelbart justerat. 

 

Reservationer 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Malte Sigemalm och Mirja Räihä Järvinen 

(alla s) hänvisade till borgarrådet Jämtins yrkande.  

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 11  

Samarbetsavtal mellan Stockholms stad och Stockholms Akademiska 

Forum (StAF) 

Dnr 003-440/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om samarbetsavtal mellan Stockholms 

stad och Stockholms Akademiska Forum (StAF). 

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:124. 
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Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

1. Stockholms stad avtalar om samarbete med Stockholms Akademiska 

Forum för år 2009 till och med år 2011. 

2. Finansborgarrådet får i uppdrag att utse en vice ordförande och ytterligare 

representant till StAF:s styrelse. 

3. Stockholms Akademiska Forum får verksamhetsbidraget om 2,5 miljoner 

kronor. Finansiering sker ur Central medelsreserv: 2. Till kommun-

styrelsens förfogande för oförutsedda behov i 2009 års budget och redo-

visas under Kommunfullmäktige m.m. 1. Kommunstyrelsen.    

4. Stadsdirektören ska underteckna samarbetsavtalet. 

5. Stadsledningskontoret får i uppdrag att ge en samlad redovisning av 

stadens samarbete med akademiska institutioner.  

 

 

§ 12  

Anmälan av delegationsbeslut fattade inom stadsledningskontoret, KF/KS 

kansli, rotlar och partikanslier under tertial 1, 2009  

Dnr 013-54/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en anmälan av delegationsbeslut fattade inom 

stadsledningskontoret, KF/KS kansli, rotlar och partikanslier.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:125. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Anmälan av delegationsbeslut fattade under första tertialet 2009 avseende 

avtal, personalärenden, resor och utlämnande av allmän handling m.m. 

godkänns. 

 

 

§ 13  

Plattformsoberoende för stadens digitala material och IT-service 
Skrivelse av Stefan Nilsson och Mats Berglund (båda mp) 
Dnr 317-320/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en skrivelse av Stefan Nilsson och Mats Berglund 

(båda mp) i vilken de föreslår att kommunstyrelsen skall besluta att stadens digi-

tala information skall vara tillgänglig oavsett vilken plattform medborgaren 

använder. 
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Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:126. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Jämtin (s) samt Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) 

yrkade bifall till miljöpartiets och vänsterpartiets gemensamma reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i promemoria 2009:126.  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Skrivelsen av Stefan Nilsson och Mats Berglund (båda mp) om plattforms-

oberoende för stadens digitala material och IT-service anses besvarad med 

vad som sagts i promemorian. 

 

Reservation 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Malte Sigemalm och Mirja Räihä Järvinen 

(alla s), Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarrådet 

Jämtins, Emilia Hagbergs och borgarrådet Livhs gemensamma yrkande.  

 

Ersättryttrande 

 

Per Ankersjö (c) hänvisade till sitt ersättaryttrande som redovisas i promemoria 

2009:126.  

 

 

§ 14  

Delegationsordning för stadsledningskontoret och KF/KS kansli 

Dnr 013-843/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om delegationsordning för stadsled-

ningskontoret och KF/KS kansli.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:127. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

1. Kommunstyrelsen beslutar att delegera listade ärenden och ärendegrupper 

i bilaga 1 till promemorian, till förvaltningschefen. 

2. Förvaltningschefen får rätt att vidaredelegera listade ärenden och ärende-

grupper i bilaga 1 till promemorian, till annan anställd. 

3. Kommunstyrelsen beslutar att delegera listade ärenden och ärendegrupper 

i bilaga 2, till promemorian, till stadsdirektören, kommunstyrelsens ord-

förande respektive kommunstyrelsens personal- och jämställdhetsutskott.  

4. Anmälan av besluten ska göras omedelbart av delegaten till kommun-

styrelsen om inte annat anges i delegationsförteckningen. 

5. Vid stadsdirektörens frånvaro träder i första hand biträdande stadsdirektör 

Carina Lundberg Uudelepp in och i andra hand biträdande stadsdirektör 

Gunnar Björkman om inte kommunstyrelsens ordförande beslutar annat. 

6. Vid stadssekreterarens frånvaro träder vice stadssekreteraren in om inte 

kommunstyrelsens ordförande beslutar annat. 

7. Inköp upp till ett belopp om 100 000 kronor behöver inte anmälas till 

kommunstyrelsen. 

8. Denna delegationsordning ersätter den delegationsordning som kommun-

styrelsen beslutade om den 11 juni 2008. 

 

 

§ 15  

Instruktion för stadsledningskontoret 

Dnr 113-851/2009  

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om instruktion för stadslednings-

kontoret.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:128.  

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

1. Instruktion för stadsledningskontoret godkänns. 

2. Denna instruktion ersätter Instruktion för stadsledningskontoret som 

beslutades av kommunstyrelsen 24 januari 2007. 
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§ 16  

Registrering av personuppgifter vid katastrofer utomlands, Ds 2009:12 

Remiss från Justitiedepartementet 

Dnr 001-1057/2009 

Skrivelse 72  

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Justitiedepartementet av departe-

mentspromemorian Registrering av personuppgifter vid katastrofer utomlands.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemorian 2009:129. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som svar på remissen ”Registrering av personuppgifter vid katastrofer 

utomlands, Ds 2009:12” hänvisas till stadens promemoria. 

 

Det antecknades till protokollet att miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande.  

 

 

§ 17  

Införande av gemensam växelfunktion för stadens nämnder och bolag 

Dnr 036-533/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om införande av gemensam växel-

funktion för stadens nämnder och bolag.  

 

Borgarråden Nordin och Larsson (båda m) hade redovisat ärendet i utlåtande 

2009:120. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarråden Jämtin (s) och Livh (v) yrkade bifall till socialdemokraternas och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i utlåtande 2009:120.  

 

Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2009:120.  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

1. Ansvaret för den gemensamma växelfunktionen för stadens nämnder och 

bolag överförs successivt till servicenämnden under perioden 1 maj 2009 

till den 31 december 2010. 

2. Servicenämnden ges i uppdrag att lägga ut den gemensamma växel-

funktionen på extern entreprenad genom avrop på stadens befintliga avtal 

för telefoni. 

3. Kommunstyrelsen ges i uppdrag att omförhandla stadens befintliga avtal 

för telefoni för att skapa de förutsättningar som krävs för leverans av 

gemensam växelfunktion genom extern entreprenad. 

4. Styrelsen för Stockholms Stadshus AB anmodas att arbeta med inriktning 

att från stadens bolag överförs ansvar för gemensam växelfunktion 

successivt till servicenämnden.  

5. Kommunstyrelsen ges i uppdrag att utforma nytt reglemente för service-

nämnden avseende ansvar för gemensam växelfunktion. 

6. Servicenämnden medges ökade kostnader om 2,0 mnkr för kostnader som 

uppstår 2009 i samband med inrättandet av gemensam växelfunktion, 

medborgarsupport samt synpunkts- och klagomålshantering i enlighet 

med utlåtandet.  

7. Finansiering sker genom disposition av de i eget kapital särskilt reser-

verade medel för IT-satsning. Eventuellt ytterligare medelsbehov 2010 får 

beaktas i budget för 2010. 

8. Servicenämnden ges i uppdrag att ansvara för gemensam medborgar-

support avseende alla e-tjänster på stadens webbplats.  

9. Servicenämnden ges i uppdrag att etablera och driva en stadsgemensam 

funktion för synpunkts- och klagomålshantering inom ramen för e-

tjänstprogrammet.  

10. Servicenämnden ges i uppdrag att teckna avtal med stadens nämnder och 

bolag avseende gemensam växelfunktion, medborgarsupport samt 

synpunkts- och klagomålshantering. 

11. Servicenämnden ges i uppdrag att bereda och förankra processer, rutiner 

och arbetssätt samt utforma tjänsteutbud och prismodell avseende gemen-

sam växelfunktion, medborgarsupport samt synpunkts- och klagomåls-

hantering i enlighet med utlåtandet.  

 

Reservationer  

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Malte Sigemalm och Mirja Räihä Järvinen 

(alla s) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarråden Jämtins och Livhs 

gemensamma yrkande.  

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till sitt yrkande.  
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§ 18  

Tegelbackseländet 

Motion 2008:93 

Dnr 314-2942/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Teres Lindberg (s) i vilken hon bl.a. 

föreslår att kommunfullmäktige beslutar om en ny och bättre lösning för trafik-

platsen vid Tegelbacken.  

 

Borgarrådet Hamilton (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:133. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2009:133. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

Motion (2008:93) av Teres Lindberg (s) om Tegelbackseländet anses 

besvarad med vad som anförs i utlåtandet. 

 

Reservation 

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Särskilda uttalanden 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Malte Sigemalm och Mirja Räihä Järvinen 

(alla s) hänvisade till socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsbered-

ningen som redovisas i utlåtande 2009:133. 

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till miljöpartiets särskilda uttalande i borgar-

rådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:133. 

 

 

§ 19  

Stärkt stöd för studier - tryggt, enkelt och flexibelt (SOU 2009:28) 

Remiss från Utbildningsdepartementet 

Dnr 001-799/2009 

Skrivelse 73 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Utbildningsdepartementet av 

betänkandet Stärkt stöd för studier - tryggt, enkelt och flexibelt (SOU 2009:28). 
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Borgarrådet Edholm (fp) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:130. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarråden Jämtin (s) och Livh (v) yrkade bifall till socialdemokraternas och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i promemoria 2009:130. 

 

Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i promemoria 2009:130. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som svar på remissen ”Stärkt stöd för studier – tryggt, enkelt och flexibelt” 

(SOU 2009:28) överlämnas och åberopas promemorian. 

 

Reservationer 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Malte Sigemalm och Mirja Räihä Järvinen 

(alla s) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarråden Jämtins och Livhs 

gemensamma yrkande.  

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 20  

Ett idrottsligt äldreaktivitetsstöd 

Motion 2009:2 

Dnr 326-158/2009  

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Jari Visshed m .fl. (s) i vilken de 

bl.a. föreslår att idrottsnämnden ges i uppdrag att, i samarbete med äldre-

nämnden, utforma ett äldreaktivitetsstöd i enlighet med motionen.  

 

Borgarrådet Samuelsson (kd) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:122. 

 

Yrkanden  

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  
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Borgarrådet Jämtin (s) samt Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) 

yrkade bifall till socialdemokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiet gemen-

samma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:122. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

Motion (2009:2) av Jari Visshed m.fl. (s) om Ett idrottsligt äldreaktivitets-

stöd anses besvarad med vad föredragande borgarråd anför i utlåtandet. 

 

Reservation 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Malte Sigemalm och Mirja Räihä Järvinen 

(alla s), Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarrådet 

Jämtins, Emilia Hagbergs och borgarrådet Livhs gemensamma yrkande.  

 

 

§ 21  

Äldreomsorgsinspektörernas årsrapport 2009  
Avser verksamhetsåret 2008 
Dnr 327-702/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om äldreomsorgsinspektörernas års-

rapport 2009 som avser verksamhetsåret 2008.  

 

Borgarrådet Samuelsson (kd) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:131. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande. 

Äldreomsorgsinspektörernas årsrapport 2009 godkänns, bilaga 2 till prome-

morian.  

 

Särskilt uttalande 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Malte Sigemalm och Mirja Räihä Järvinen 

(alla s), Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till social-

demokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemensamma särskilda 

uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas i promemoria 2009:131. 
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§ 22  

Äldreombudsmannens årsrapport 2009  
Avser verksamhetsåret 2008 
Dnr 327-703/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om äldreombudsmannens årsrapport 

2009 som avser verksamhetsåret 2008.  

 

Borgarrådet Samuelsson (kd) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:132. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Äldreombudsmannens årsrapport 2009 godkänns, bilaga 2 till promemorian. 

 

Särskilt uttalande 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Malte Sigemalm och Mirja Räihä Järvinen 

(alla s), Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till social-

demokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemensamma särskilda 

uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas i promemoria 2009:132.  

 

 

§ 23  

Verksamhets- och kvalitetsredovisning för äldreomsorgen 2008  

Dnr 327-959/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om verksamhets- och kvalitetsredo-

visning för äldreomsorgen 2008.  

 

Borgarrådet Samuelsson (kd) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:133. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande. 

Anmälan av verksamhets- och kvalitetsredovisning för äldreomsorgen 2008  

godkänns, bilaga 2 till promemorian. 
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Särskilt uttalande 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Malte Sigemalm och Mirja Räihä Järvinen 

(alla s), Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till social-

demokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemensamma särskilda 

uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas i promemoria 2009:133.  

 

 

§ 24  

Anvisningar för upphandlingar inom omsorg om personer med funktions-

nedsättning enligt LSS  

Dnr 326-1430/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om anvisningar för upphandlingar 

inom omsorg om personer med funktionsnedsättning enligt LSS.  

 

Borgarrådet Kristersson (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:114. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarråden Jämtin (s) och Livh (v) yrkade bifall till socialdemokraternas och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i utlåtande 2009:114. 

 

Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2009:114. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

1. Från och med 1 september 2009 tillämpas lagen om valfrihetssystem 

(LOV) för upphandling av enskilt drivna verksamheter inom boende och 

daglig verksamhet inom omsorg om personer med funktionsnedsättning 

enligt LSS. 

2. Socialtjänst- och arbetsmarknadsnämnden uppmanas att genomföra 

upphandlingar, avseende boende och daglig verksamhet inom omsorg om 

personer med funktionsnedsättning enligt LSS, enligt lagen om valfrihets-

system (LOV), godkänna leverantörer och förvalta avtal.  

 

Kommunstyrelsen beslöt för egen del följande. 

Stadsdirektören ska utarbeta en checklista som stöd till nämnderna i 

upphandlingar avseende omsorg om personer med funktionshinder enligt 

LSS. 

 



Kommunstyrelsens protokoll nr 14  2009-08-26 

19 

Reservationer 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Malte Sigemalm och Mirja Räihä Järvinen 

(alla s) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarråden Jämtins och Livhs 

gemensamma yrkande.  

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 25  

Socialtjänsten, Integritet - Effektivitet (SOU 2009:32) 

Remiss från Socialdepartementet  

Dnr 001-979/2009 

Skrivelse 74 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Socialdepartementet av betänkan-

det Socialtjänsten, Integritet - Effektivitet (SOU 2009:32).  

 

Borgarrådet Kristersson (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:134. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som svar på remissen Socialtjänst, Integritet – Effektivitet (SOU 2009:32) 

överlämnas och åberopas vad som anförs i promemorian. 

 

Särskilt uttalande  

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till vänsterpartiets särskilda uttalande i borgar-

rådsberedningen som redovisas i promemoria 2009:134.  

 

Det antecknades till protokollet att miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande.  

 

 

§ 26  

Insatser för en alkohol- och narkotikafri graviditet (Ds 2009:19) 

Remiss från Socialdepartementet 

Dnr 001-1158/2009 

Skrivelse 75 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Socialdepartementet av departe-

mentspromemorian Insatser för en alkohol- och narkotikafri graviditet.  
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Borgarrådet Kristersson (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:135. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som svar på remissen Insatser för en alkohol- och narkotikafri graviditet (Ds 

2009:19) överlämnas och åberopas vad som anförs i promemorian.  

 

Det antecknades till protokollet att miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande.  

 

Det antecknades till protokollet att vänsterpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande.  

 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad.  

 

 

§ 27  

Upprustningsprogram för idrottsplatser i sydvästra Stockholm  

Motion 2002:8 

Dnr 328-413/2002  

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Ann-Marie Strömberg (v) i vilken 

hon föreslår att idrottsnämnden ges i uppdrag att utforma och genomföra ett upp-

rustningprogram för idrottsplatserna i sydvästra Stockholm i enlighet med för-

slagen i motionen.  

 

Borgarrådet Sjöstedt (fp) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:126. 

 

Yrkanden  

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2009:126. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

Motion (2002:8) av Ann-Marie Strömberg (v) om Upprustningsprogram för 

idrottsplatser i sydvästra Stockholm anses besvarad med vad föredragande 

borgarråd anför. 
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Reservation 

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 28  

Minnesmärken över kända stockholmskvinnor 

Motion 2008:81 

Dnr 328-2691/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Eva-Louise Erlandsson Slorach och 

Rolf Lindell (båda s) i vilken de föreslår att kommunfullmäktige omedelbart 

tillsätter en arbetsgrupp med uppdrag att på lämpligt sätt uppmärksamma kända 

stockholmskvinnor med minnesmärken.  

 

Borgarrådet Sjöstedt (fp) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:128. 

 

Yrkanden  

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Jämtin (s) samt Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) 

yrkade bifall till socialdemokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemen-

samma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:128. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

Motion (2008:81) av Eva-Louise Erlandsson Slorach och Rolf Lindell  

(båda s) om Minnesmärken över kända stockholmskvinnor anses besvarad 

med vad föredragande borgarråd anför. 

 

Reservation 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Malte Sigemalm och Mirja Räihä Järvinen 

(alla s), Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarrådet 

Jämtins, Emilia Hagbergs och borgarrådet Livhs gemensamma yrkande.  

 

 

§ 29  

Konstfrusen isbana i Humlegården  
Hemställan från Östermalms stadsdelsnämnd 
Dnr 328-1590/2002 

 

Kommunstyrelsen behandlade en hemställan från Östermalms stadsdelsnämnd 

om konstfrusen isbana i Humlegården.  
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Borgarrådet Sjöstedt (fp) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:136.  

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Hemställan från Östermalms stadsdelsnämnd om en konstfrusen isbana i 

Humlegården anses besvarad med vad föredragande borgarråd anför i 

promemorian.  

 

 

§ 30  

Kraftsamling! - museiverksamhet ger resultat (SOU 2009:15) 

Remiss från Kulturdepartementet 

Dnr 001-438/2009 

Skrivelse 76  

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Kulturdepartementet av betänkan-

det Kraftsamling! - museiverksamhet ger resultat.  

 

Borgarrådet Sjöstedt (fp) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:137. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som svar på remissen Kraftsamling! – museiverksamhet ger resultat (SOU 

2009:15) överlämnas och åberopas promemorian. 

 

Särskilt uttalande  

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Malte Sigemalm och Mirja Räihä Järvinen 

(alla s) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till socialdemokraternas och vänster-

partiets gemensamma särskilda uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas 

i promemoria 2009:137. 

 

Det antecknades till protokollet att miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande.  

 

 

§ 31  

Remittering av motioner  

 

Kommunstyrelsens promemoria av den 19 augusti 2009 om remittering av 

motioner behandlades.  
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt att  

godkänna de föreslagna remitteringarna enligt nedanstående med tillägget att 

motion 2009:20 också remitteras till Stockholms Handelskammare och 

Skärgårdens Trafikantförening.  

 

Motion Rotel Föredragande borgarrådens förslag 

Motion (2009:16) av Malte Sigemalm (s) om 

bättre information om broöppning 

Dnr 314-1025/2009 

 

II TRN, SDN Södermalm fys 2009-11-

01, SLK fys 2009-11-15 

Motion (2009:20) av Per Ankersjö (c) om 

Slussen som Stockholms "Circular Quay" - en 

Centralstation för vattenburen kollektivtrafik 

Dnr 314-1240/2009 

 

II TRN, SbN, ExplN, S-husAB 

(Stockholms Hamn), Stockholms 

Handelskammare, Skärgårdens 

Trafikantförening, fys 2009-11-01 

SLK fys 2009-11-15 

 

Motion (2009:21) av Abdo Goriya (s) om 

tillgänglighet 

Dnr 326-1345/2009 

 

VII UtbN, KuN, TRN, FN, SAN, KHR 

fys 2009-11-02 och  

SLK fys 2009-11-16 

Motion (2009:22) av Jan Valeskog (s) om 

genomförande av samhällsekonomiska analyser 

av alla större infrastrukturprojekt i Stockholm 

Dnr 314-1346/2009 

 

I SLK fys 2009-08-31 

Motion (2009:23) av Leif Rönngren (s) om 

meddelarfrihet i alla verksamheter som 

upphandlas av staden 

Dnr 335-1347/2009 

 

I SLK fys 2009-08-31 

Motion (2009:24) av Mattias Ericson (v) om 

installation av Ecofont - ett litet steg mot en 

stor lösning 

Dnr 317-1348/2009 

 

I SLK fys 2009-09-28 

Motion (2009:25) av Cecilia Obermüller och 

Mats Lindqvist (båda mp) om tidsbegränsad 

tekniktävling kring frågan om eventuell 

nedgrävning av tunnelbanan vid 

Slussenområdet 

Dnr 314-1349/2009 

 

II SbN, TRN, ExplN fys 2009-11-01 

SLK fys 2009-11-15 
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§ 32  

Förordnande av förvaltningschef 

Dnr 211-1/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om förordnande av förvaltningschef 

med placering vid socialtjänst- och arbetsmarknadsförvaltningen i Stockholm. 

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:138.  

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i promemoria 2009:138.  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

1. Gillis Hammar förordnas som förvaltningschef med placering vid social- 

tjänst- och arbetsmarknadsförvaltningen i Stockholms stad fr.o.m.  

2009-09-01 t.o.m. 2014-08-31. 

2. Lön och anställningsvillkor fastställs av stadsdirektör. 

 

Reservation 

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Särskilt uttalande 

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till miljöpartiets särskilda uttalande i borgar-

rådsberedningen som redovisas i promemoria 2009:138.  

 

 

§ 33  

Konsumenttjänster m.m. (Ds 2009:13) 

Remiss från Justitiedepartementet 

Dnr 001-836/2009 

Skrivelse 77 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Justitiedepartementet av departe-

mentspromemorian Konsumenttjänster m.m.  
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Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:139.  

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som svar på remissen ”Konsumenttjänster m.m. (Ds 2009:13)” överlämnas 

och åberopas promemorian.  

 

Särskilt uttalande  

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Malte Sigemalm och Mirja Räihä Järvinen 

(alla s) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till socialdemokraternas och vänster-

partiets gemensamma särskilda uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas 

i promemoria 2009:139. 

 

Det antecknades till protokollet att miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande.  

 

 

§ 34  

Produktsäkerhet vid offentliga tjänster (Ds 2009:16) 

Remiss från Integrations- och jämställdhetsdepartementet 

Dnr 001-965/2009 

Skrivelse 78 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Integrations- och jämställdhets-

departementet av departementspromemorian Produktsäkerhet vid offentliga 

tjänster.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:140. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarråden Jämtin (s) och Livh (v) yrkade bifall till socialdemokraternas och 

vänsterpartiets gemensamma yrkande i borgarrådsberedningen som redovisas i 

promemoria 2009:140.  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som svar på remissen ”Produktsäkerhet vid offentliga tjänster (Ds 2009:16)” 

överlämnas och åberopas föredragande borgarrådets synpunkter.   

 

Reservation 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Malte Sigemalm och Mirja Räihä Järvinen 

(alla s) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarråden Jämtins och Livhs 

gemensamma yrkande.  

 

Det antecknades till protokollet att miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande. 

 

§ 35   

Yttrande till Regeringsrätten i mål om laglighetsprövning av kommun-

fullmäktiges beslut den 17 oktober 2005 § 20 om handlingsplan för upp-

koppling av bredband till hyresgäster i de kommunala bostadsbolagen till 

bredbandsnätet 
Hemligt enligt OSL 19:1 

Dnr 035-2620/2005 

Skrivelse 79  

 

Kommunstyrelsen behandlade ett yttrande till Regeringsrätten i mål om laglig-

hetsprövning av kommunfullmäktiges beslut den 17 oktober 2005 § 20 om 

handlingsplan för uppkoppling av bredband till hyresgäster i de kommunala 

bostadsbolagen till bredbandsnätet.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:141.  

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som stadens yttrande till Regeringsrätten inges och åberopas bilaga 2 till 

promemorian. 

 

Det antecknades till protokollet att vänsterpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande.  

 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad.  
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§ 36  

Flygbuller i planeringen - handbok med allmänna råd 

Remiss från Boverket 

Dnr 303-1376/2009 

Skrivelse 80  

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Boverket av Flygbuller i plane-

ringen - handbok med allmänna råd.  

 

Borgarrådet Hamilton (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:142. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Jämtin (s) samt Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till miljöpartiets 

reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i promemoria 2009:142.  

 

Borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i promemoria 2009:142.  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.                  

Som svar på remissen av Boverkets handbok Flygbuller i planeringen med 

förslag till allmänna råd överlämnas och åberopas promemorian. 

 

Reservationer  

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Malte Sigemalm och Mirja Räihä Järvinen 

(alla s) och Emilia Hagberg (mp) hänvisade till borgarrådet Jämtins och Emilia 

Hagbergs gemensamma yrkande.  

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad.  

 

 

§ 37  

Godkännande av ändrad bolagsordning i SYVAB AB och uppdrag till 

Stockholm Vatten VA AB att omförhandla aktieägaravtalet angående 

SYVAB AB 

Dnr 125-1019/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om Godkännande av ändrad bolags-

ordning i SYVAB AB och uppdrag till Stockholm Vatten VA AB att omför-

handla aktieägaravtalet angående SYVAB AB.  
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Borgarrådet Hamilton (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:143.  

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

1. Ändrad bolagsordning i SYVAB AB godkänns, bilaga 1 till prome-

morian. 

2. Stockholm Vatten VA AB uppmanas att omförhandla nu gällande 

aktieägaravtal och förslag till tilläggsavtal i enlighet med vad som anges i 

promemorian. 

 

§ 38  

Samråd kring förslag till miljökvalitetsnormer, åtgärdsprogram, förvalt-

ningsplan samt miljökonsekvensbeskrivning för Norra Östersjöns 

vattendistrikt 

Remiss från Vattenmyndigheten Norra Östersjöns vattendistrikt (Länsstyrelsen 

för Västmanlands län)  

Dnr 304-465/2009 

Skrivelse 81 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Vattenmyndigheten Norra 

Östersjöns vattendistrikt (Länsstyrelsen för Västmanlands län) av Samråd kring 

förslag till miljökvalitetsnormer, åtgärdsprogram, förvaltningsplan samt miljö-

konsekvensbeskrivning för Norra Östersjöns vattendistrikt.  

 

Borgarrådet Hamilton (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:144.  

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Jämtin (s) yrkade bifall till socialdemokraternas reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i promemoria 2009:144. 

 

Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i promemoria 2009:144.  

 

Borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i promemoria 2009:144.  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som svar på remissen av ”Samråd kring förslag till miljökvalitetsnormer, 

åtgärdsprogram, förvaltningsplan samt miljökonsekvensbeskrivning för Norra 

Östersjöns vattendistrikt” överlämnas och åberopas promemorian. 

 

Reservationer 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Malte Sigemalm och Mirja Räihä Järvinen 

(alla s) hänvisade till borgarrådet Jämtins yrkande.  

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 39  

Försäljning av Malmsjö Gård, fastigheterna Malmsjö 1:4, Vårsta 1:4 och 

del av Snäckstavik 3:94 i Botkyrka kommun  

Dnr 302-1205/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om försäljning av Malmsjö Gård, 

fastigheterna Malmsjö 1:4, Vårsta 1:4 och del av Snäckstavik 3:94 i Botkyrka 

kommun.  

 

Borgarrådet Alvendal (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:121. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarråden Jämtin (s) och Livh (v) yrkade bifall till socialdemokraternas och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i utlåtande 2009:121. 

 

Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2009:121.  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

Försäljningen av Malmsjö Gård, fastigheterna Malmsjö 1:4, Vårsta 1:4 och 

del av Snäckstavik 3:94 i Botkyrka kommun, för en köpeskilling om 39,0 

mnkr, godkänns. 
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Reservationer 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Malte Sigemalm och Mirja Räihä Järvinen 

(alla s) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarråden Jämtins och Livhs 

gemensamma yrkande.  

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 40  

Förslag till ny plan- och bygglag samt förslag till ändring i anläggnings- 

lagen (1973:1149) 

Remiss från Miljödepartementet 

Dnr 001-1173/2009 

Skrivelse 82 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Miljödepartementet av förslag till 

ny plan- och bygglag samt förslag till ändring i anläggningslagen (1973:1149).  

 

Borgarrådet Alvendal (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:145. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som svar på remissen ”Förslag till ny plan- och bygglag samt förslag till 

ändring i anläggningslagen (1973:1149)” överlämnas och åberopas  prome-

morian. 

 

Det antecknades till protokollet att miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande.  

 

Det antecknades till protokollet att vänsterpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande. 

 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad.  

 

 

§ 41  

Fyllnadsval som ersättare i kommunstyrelsens integrationsberedning 

Val-PM 2009:6 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om fyllnadsval som ersättare i kom-

munstyrelsens integrationsberedning.  
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt att 

bordlägga fyllnadsval som ersättare i kommunstyrelsens integrationsbered-

ning.  

 

 

§ 42  

Fyllnadsval som ledamot i kommunstyrelsens handikappråd 

Val-PM 2009:7 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om fyllnadsval som ledamot i kom-

munstyrelsens handikappråd.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt att 

bordlägga fyllnadsval som ledamot i kommunstyrelsens handikappråd.  

 

§ 43  

Avsägelser och fyllnadsval 

Memorial 2009:13 

 

Kommunstyrelsen behandlade memorial 2009:13 om avsägelser och fyllnadsval 

 

Beslut 

 

Memorialet överlämnades till valberedning och kommunfullmäktige.  

 

§ 44  

Skrivelse om att rädda Relationsvåldscentrum 

Dnr 332-1747/2009 

 

Ann-Margarethe Livh (v) hade lämnat in en skrivelse i vilken hon föreslår att 

kommunstyrelsen ger stadsledningskontoret i uppdrag att i budgetdirektiven för 

2010 års budget tydliggöra att kvinnofridsarbetet är prioriterat och att tillräckliga 

resurser ska satsas på utveckling av detta arbete.  

 

Skrivelsen överlämnades till berörd rotel för beredning.  

 

§ 45  

Utnyttja stadens tak för solenergi  

Dnr 315-1746/2009 

 

Yvonne Ruwaida och Emilia Hagberg (båda mp) hade lämnat in en skrivelse i 

vilken de bl.a. föreslår att staden ska ta fram en plan för solenergi i Stockholm, 

som innehåller mål för såväl kommunala som privata fastigheter.  

 

Skrivelsen överlämnades till berörd rotel för beredning.  
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§ 46  

Övriga frågor 

 

Stadsdirektör Irene Svenonius informerade om läget beträffande den nya in-

fluensan och om stadens planering och beredskap. 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet 

Ylva Tengblad 

 


